
 

 

 

 

 

 

Stadsronde dilemma’s Plan van Transformatie Enci-gebied 

 

Besluitenlijst 

 

Onderwerp  Dilemma’s Plan van Transformatie Enci-gebied 

Datum Behandeling  17 november 2018 

Portefeuillehouder  Wethouder Krabbendam 

Aanwezig  Naast de fractiewoordvoerders zijn bestuursleden aanwezig van Some, partners 
Some (Provincie, Natuurmonumenten, Enci, Stichting Sint Pieter Adembenemend), 
BOEi en Stichting Enci Stop. 

Woordvoerders  Janssen (CDA), Habets (SPM), Brüll (CDA), Van der Gugten (GroenLinks), Bolleman 
(GroenLinks, Beckers (VVD), Bronckers (50PLUS), Hameleers (PVM), Jacobs (PvdA), 
Verkoijen (VVD). 

Voorzitter  Coen van der Gugten 

Secretaris  Maurice Cobben 

Samenvatting en 
afspraken  

Niemand van de leden van Provinciale Staten is aanwezig. De wel aanwezigen rouleren 
langs de verschillende varianten en krijgen een toelichting. Vervolgens wordt gestickerd 
bij de verschillende varianten, waarbij wordt aangegeven of sprake is van 1

e
 keuze, 2

e
 

keuze of geen optie. Groene stickers zijn van raadsleden en witte stickers van overige 
betrokkenen. De resultaten maken onderdeel uit van deze besluitenlijst. 
Het resultaat van deze stickerronde is GEEN stemming, maar helpt om het denkproces 
te starten. De informatie wordt meegenomen in de uitwerking van het proces waarbij 
het Plan van Transformatie uitgangspunt is. Vanaf het moment (2009) dat het Plan van 
Transformatie werd vastgesteld tot nu zijn er dilemma’s naar voren gekomen die om 
een afweging vragen. 
Afhankelijk van de door SOME gekozen koers wordt bepaald of en op welke wijze 
aanvullende besluitvorming door de gemeenteraad dient plaats te vinden. 
Ik elk geval zal de gemeenteraad aan zet zijn bij de vaststelling van het 
bestemmingsplan. 

Toezeggingen   
 

 
 

 

  



 

 

 

 

 

 

Rondebriefje 

 

Onderwerp Evaluatie Beleid splitsen en omzetten van woningen 2016-2018 

Datum 20 november 2018 

Portefeuillehouder Wethouder Heijnen 

Programmanummer 11 Wonen 

Behandelend ambtenaar NHM Thijssen 
Telefoonnummer: 043-350 5152 
norbert.thijssen@maastricht.nl 

Doel van de bijeenkomst De raad is in de stadsronde van 6 november in kennis gesteld van de 
uitkomsten van het evaluatie-onderzoek en heeft een beeld gekregen hoe 
externe belanghebbenden hierover denken. Op basis hiervan wil de raad met 
het college in gesprek over de uitkomsten. 

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

Het college. 

Verloop voorgaande 
proces 

Belanghebbenden en raad zijn van tevoren betrokken bij de opdrachtverlening 
voor het onderzoek. Belanghebbenden zijn daarnaast ook betrokken door 
middel van interviews. Op 6 november is er een stadsronde geweest waarin 
belanghebbenden hun mening hebben kunnen geven en raadsleden vragen 
hebben kunnen stellen. In deze stadsronde heeft de raad besloten een extra 
raadsronde in te lassen.  

Inhoud  Sinds juli 2016 geldt het huidige beleid splitsen en omzetten. De doelstellingen 
van het beleid zijn geëvalueerd en worden in de raadsronde besproken. 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

 Zijn mening te geven over de uitkomsten van de evaluatie. 

 Het college aandachtspunten mee te geven voor de besluitvorming over de 
evaluatie. 

 Concreet aan te geven of het huidige beleid moet worden voortgezet, dan 
wel op welke specifieke punten het beleid aanpassing behoeft.  

Vervolgtraject Het college zal op basis van de meegegeven aandachtspunten een besluit 
nemen over voorzetting, dan wel aanpassing van het huidige beleid. 

NB Zoals eerder aangegeven richting de raad zal het college in december in 
ieder geval een besluit nemen over de nieuwe stratenlijst op basis van de 
stadsbrede nulmeting 2018 en het afstandscriterium. Het afstandscriterium 
heeft een looptijd t/m 31-12-2018. De evaluatie hiervan wordt cf. afspraak 
meegenomen in de brede evaluatie van het gehele beleid voor splitsen en 
omzetten. Ongeacht de uitkomst van de raadsronde, is het college 
voornemens het afstandscriterium (voorlopig) voort te zetten. De raad kan 
adviseren het huidige beleid voort te zetten dan wel aan te passen. In het 
laatste geval kan dit niet voor 2019 geregeld worden en wordt het 
afstandscriterium voortgezet tot het moment waarop over eventuele 
aanpassingen in het beleid, gehoord de raad, door het college zal worden 
besloten. 

 








































